
 

Møde med ledelsen Mandag d. 20/6 2010 
 
De 3 tillids folk var som lovet, til møde med ledelsen d. 20/6 2011. 
 
På mødet blev ledelsen bekendt med hvorfor de time lønnet valgte at nedlægge 
arbejdet lørdag d. 18/6 2011. 
Tillidsrepræsentanterne fortalte, ud fra de lister som de timelønnede, havde skrevet, 
hvad der var problemet. 
 
Vi aftalte, at vi her og nu skulle finde ud af, om der var fuld dækning for de af vores 
kolleger som er på sommer ferie. Hvis der ikke er det - skal det dækkes. 
 
Lifte og boksvogne er bestilt og vil komme hurtigst muligt. ( forventet levering ca. 3 
uger ) 
 
Det stod hurtigt klart, at de skift vi i dag arbejder efter i produktion og vaske hal ikke 
står målt med den produktion vi har. 
 
Sagt på en anden måde, når der er meget at lave er der ikke timelønnede nok på 
arbejde og det modsatte er så også tilfældet; når der ikke er så meget at lave er der for 
mange timelønnede på arbejde. 
 
Dette skal vi ha kikket på, så der er balance i skift og produktions plan. 
 
I forhold til kommunikationen henholdsvis i vaske hal og produktion, påbegyndes en 
række dialogmøde, afholdt af Patrick V. Der vil nok i starten blive afholdt en del, 
indtil vi finder frem det passende antal møder. Jeg regner med at det bliver 1 – 2 
møder pr. 14 dag. 
 
Problemet med plads eller mangel på samme, arbejder virksomheden på at finde lager 
lokaler uden for GG. Der arbejdes også på en plan B, som ledelsen dog ikke vil kaste 
lys over endnu. På produktionssiden vil Flemming C og Sats i samarbejde kikke på 
dette 
 
Dette tager lidt tid, men vi arbejder så hurtigt vi kan.  
 
 
M.V.H 
De 3 tillidsfolk. 


